

No. 51316

**United Nations
and
Côte d'Ivoire**

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and the Government of the Republic of Côte d'Ivoire on the holding of the Workshop on the Regular Process for global reporting and assessment of the state of the marine environment, including socio-economic aspects, to be held in Grand Bassam, Côte d'Ivoire, from 28 to 30 October 2013. New York, 6 August 2013 and 22 August 2013

Entry into force: *22 August 2013 by the exchange of the said letters, in accordance with paragraph 9*

Authentic text: *French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 28 August 2013*

Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Côte d'Ivoire**

Échange de lettres constituant un accord entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement de la République de Côte d'Ivoire sur la tenue de l'Atelier concernant le Mécanisme de notification et d'évaluation systématiques à l'échelle mondiale de l'état du milieu marin, y compris les aspects socioéconomiques, devant avoir lieu à Grand Bassam (Côte d'Ivoire) du 28 au 30 octobre 2013. New York, 6 août 2013 et 22 août 2013

Entrée en vigueur : *22 août 2013 par l'échange desdites lettres, conformément au paragraphe 9*

Texte authentique : *français*

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : *d'office, 28 août 2013*

Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.